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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θετικό κλίμα και διαβεβαιώσεις
Πηγή: ΠΡΩΙΝΑ ΝΕΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

332.69 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

θετικό κλίμα και 
όιαβεβαιώσεκ

Δ
ιαβεβαίωσες για ιη θετική εισήγηση για 
την ένταξη των υγειονομικών στα βαρέα 
και ανθυγιεινά, προβλέπονταε την κατα
βολή του αντίστοιχου επιδόματοε, έδωσε 
την Τετάρτη ο υπουργόε'Αδωνιε Γεωργιάδηε στη συ
νάντηση που είχε με την ΠΟΕΔΗΝ παρουσία του διοι

κητή τηε ΔΥΠΑ κ. Πρωτοψάλτη και τηε Γεν. Γραμ. καε 
Στρατηνάκη._______________________________

Παρών στη συνάντηση με την πολιτική ηγεσία του υπ. Εργασίαε 
ήταν και ο πρόεδροε του Συλλόγου Εργαζομένων του ΠΓΝΙ και 
μέλσε τηε Εκτελεστικήε Επιτροπήε τηε ΠΟΕΔΗΝ Γ. Φλούδαε που 
μετέφερε το περιεχόμενο τηε συζήτησηε και κυρίωε τα θετικά μη
νύματα στην αντιμετώπιση ζητημάτων που χρονίζουν για τουε εργα- 
ζόμενουε στη δημόσια υγεία. Το κυριότερο εξ αυτών έχει να κάνει 
με την ένταξη του επαγγέλματοε στην κατηγορία των βαρέων και 
ανθυγιεινών, με τον κ. Γεωργιάδη να δεσμεύεται πωε η εισήγηση 
ηροε τα συναρμόδια υπουργία Εσωτερικών και Οικονομικών αντί
στοιχα θα είναι θετική. Αποτελεί άλλωστε όπωε ανέφερε και δέ
σμευση τηε Κυβέρνησηε και βασική προτεραιότητά τηε μετά τιε 
εκλογέε.

Σε άλλα ζητήματα που επίσηε συζητήθηκαν στη συνάντηση ο κ. 
Φλούδαε έκανε γνωστό πωε συζητήθηκε η παράταση των συμβά
σεων για το πρόγραμμα απασχόλησηε ανέργων 55-67 ετών, με δυ
νατότητα πρόσληψηε και ανέργων μέχρι το 74ο έτοε τηε ηλικίαε 
τουε σε περίπτωση που δεν έχουν συμπληρώσει τα συντάξιμα χρό
νια. «θα χρειαστεί πάντωε νομοθετική ρύθμιση για την παράταση 
των συμβάσεων», ανέφερε ο κ. Φλούδαε. Επίσηε για την ανανέωση 
των συμβάσεων 4.000 συναδέλφων που εργάζονται στο ΕΣΥ μέσω

ΟΑΕΔ από το 2016, ο κ. Γεωργιάδηε αναγνώρισε ωε δίκαιο το αί
τημα εφαρμογήε του ενιαίου μισθολογίου και για αυτούε τουε ερ- 
γαζόμενουε, ωστόσο αποτελεί αντικείμενο και άλλων υπουργείων.

Τέλοε, με αφορμή καταγγελίεε για περιστατικά εργολαβικήε αυ- 
θαιρεσίαε, ο κ. Γεωργιάδηε ζήτησε από τα συνδικαλιστικά όργανα 
όπου δεν τηρείται η εργατική νομοθεσία, να καλούν άμεσα την Επι
θεώρηση Εργασίαε.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Έθεσαν αιτήματα, περιμένουν λύσεις
Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

116.9 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕ ΤΗΝ ΝΕΑ ΗΓΕΣΙΑ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΕΡΓΑΣΙΑΣ 
ΣΥΝΑΝΤΗΘΗΚΕ ΤΟ Δ.Σ. ΤΗΣ Π.Ο.Ε.ΔΗ.Ν.

Έθεσαν αιτήματα, 
περιμένουν λύσεις
Σειρά αιτημάτων, με επίκεντρο την ένταξη 

των υγειονομικών στα Βαρέα και Ανθυγι
εινά Επαγγέλματα, αλλά και την παράταση των 

συμβάσεων 2.000 μακροχρόνια ανέργων του 
προγράμματος 55-67 ετών, που εργάζονται στα 
νοσοκομεία, έθεσε η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία, στη 
συνάντηση που είχε την Τρίτη με τον υπουργό 
Εργασίας Άδωνι Γεωργιάδη.

Στη συνάντηση συμμετείχαν, επίσης, ο διοικη
τής της Δημόσιας Υπηρεσίας Απασχόλησης (ΔΥ- 
ΠΑ) Σπόρος Πρωτοψάλτης και η Γενική Γραμ
ματέας Εργασιακών Σχέσεων Άννα Στρατινάκη.

Σύμφωνα με τον πρόεδρο του Συλλόγου Ερ
γαζομένων στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Ιω- 
αννίνων και μέλος του διοικητικού συμβουλίου 
της Ομοσπονδίας Γιώργο Φλούδα, ο υπουργός 
ήταν καταρχήν θετικός στο αίτημα για την έντα
ξη των υγειονομικών στα ΒΑΕ, ένα πάγιο αίτη
μα του κλάδου, και δεσμεύθηκε ότι σύντομα θα 
υπάρξει πρωτοβουλία από την κυβέρνηση, χα
ρακτηρίζοντας το αίτημα δίκαιο. Τόνισε, ωστό
σο, πως δεν είναι θέμα αρμοδιότητας μόνο του 
Υπουργείου Εργασίας.

Η ΠΟΕΔΗΝ έθεσε το θέμα της παράτασης των 
συμβάσεων των 2.000 εργαζομένων, μακροχρό
νια ανέργων του Προγράμματος 55-67 που ερ
γάζονται στα νοσοκομεία. Μάλιστα, σε αρκετές 
περιπτώσεις οι συμβάσεις εργαζομένων έχουν

ήδη λήξει. Ο υπουργός Εργασίας , σύμφωνα με 
την ΠΟΕΔΗΝ αναγνώρισε το σημαντικό έργο 
που επιτελούν οι εργαζόμενοι αυτοί, αλλά ανέ
φερε πως για την ανανέωση των συμβάσεων 
απαιτείται σχετική νομοθετική ρύθμιση. Για τον 
λόγο αυτό θα επιδιώξει σχετική έγγραφη συναί
νεση από τον υπουργό Υγείας Μιχάλη Χρυσο- 
χοΐδη.

Η ΠΟΕΔΗΝ έθεσε ακόμη μισθολογικά ζητήμα
τα και την ανανέωση των συμβάσεων των 4.000 
εργαζομένων μέσω ΔΥΠΑ (ΟΑΕΔ), που εργάζο
νται από το 2016. Σύμφωνα με την Ομοσπον
δία, υπάρχει η νομική δυνατότητα και το κονδύ
λι που απαιτείται, προκειμένου να εφαρμοσθεί 
το μισθολόγιο των Δημοσίων Υπαλλήλων στο 
σύνολο του (και στα επιδόματα) στους εργαζό
μενους αυτούς, που είναι στην «πρώτη γραμμή».

Ο υπουργός εργασίας έκανε γνωστό πως τον 
Φεβρουάριο του 2024 θα υπάρξει νέα ανανέω
ση των συμβάσεων των 4.000 εργαζομένων με 
Κοινή Υπουργική Απόφαση, ωστόσο θα εξετά
σει με τις υπηρεσίες του υπουργείο το μισθολο- 
γικό ζήτημα.

Σύμφωνα με τον κ. Φλούδα, η συνάντηση 
έγινε σε καλό κλίμα, ωστόσο αναμένονται οι 
οριστικές αποφάσεις για τα θέματα που ετέθη- 
σαν, για να κριθεί η στάση της νέας ηγεσίας του 
υπουργείου.

ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θετικό κηίμα για ένταξη στα βαρέα και ανθυγιεινά
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

427.14 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ ΜΕ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

θετικό κλίμα για ένταξη 
στα βαρέα και ανθυγιεινά

Του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 
ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ε εξαιρετικό κλίμα και με τη δια
βεβαίωση του υπουργού Αδωνι 
Γεωργιάδη ότι θα είναι θετική και 
η εισήγηση του υπουργείου Εργασίας 

για την ένταξη των υγειονομικών στα 
βαρέα και ανθυγιεινά, προβλέηοντας 
την καταβολή του αντίστοιχου επιδό
ματος, πραγματοποιήθηκε την Τρίτη η 
συνάντηση της ΠΟΕΔΗΝ με τον κ. Γε- 
ωργιάδη, παρουσία του διοικητή της 
ΔΥΠΑ κ. Πρωτοψάλτη και της Γεν. 
Γραμ. κας Στρατηνάκη.

Παρών στη συνάντηση με την πολι
τική ηγεσία του υπ. Εργασίας ήταν και ο 
πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων 
του ΠΓΝΙ και μέλος της Εκτελεστικής 
Επιτροπής της ΠΟΕΔΗΝ Γ. Φλούδας που 
μετέφερε το περιεχόμενο της συζήτη
σης και κυρίως τα θετικά μηνύματα

στην αντιμετώπιση ζητημάτων που 
χρονίζουν για τους εργαζόμενους στη 
δημόσια υγεία. Το κυριότερο εξ αυτών 
έχει να κάνει με την ένταξη του επαγ
γέλματος στην κατηγορία των βαρέων 
και ανθυγιεινών, με τον κ. Γεωργιάδη 
να δεσμεύεται πως η εισήγηση προς τα 
συναρμόδια υπουργία Εσωτερικών και 
Οικονομικών αντίστοιχα θα είναι θετική. 
Αποτελεί άλλωστε όπως ανέφερε και 
δέσμευση της Κυβέρνησης και βασική 
προτεραιότητά της μετά τις εκλογές.

Παράταση συμβάσεων
Σε άλλα ζητήματα που επίσης συζη

τήθηκαν στη συνάντηση ο κ. Φλούδας 
έκανε γνωστό πως συζητήθηκε η πα
ράταση των συμβάσεων για το πρό
γραμμα απασχόλησης ανέργων 55-67 
ετών, με δυνατότητα πρόσληψης και

ανέργων μέχρι το 74ο έτος της ηλικίας 
τους σε περίπτωση που δεν έχουν συ
μπληρώσει τα συντάξιμα χρόνια. «Θα 
χρειαστεί πάντως νομοθετική ρύθμιση 
για την παράταση των συμβάσεων», 
ανέφερε ο κ. Φλούδας. Επίσης για την 
ανανέωση των συμβάσεων 4.000 συ
ναδέλφων που εργάζονται στο ΕΣΥ 
μέσω ΟΑΕΔ από το 2016, ο κ. Γεωργιά- 
δης αναγνώρισε ως δίκαιο το αίτημα 
εφαρμογής του ενιαίου μισθολογίου 
και για αυτούς τους εργαζόμενους, 
ωστόσο αποτελεί αντικείμενο και άλ
λων υπουργείων.

Τέλος, με αφορμή καταγγελίες για 
περιστατικά εργολαβικής αυθαιρεσίας, 
ο κ. Γεωργιάδης ζήτησε από τα συνδι
καλιστικά όργανα όπου δεν τηρείται η 
εργατική νομοθεσία, να καλούν άμεσα 
την Επιθεώρηση Εργασίας.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θετική εξέλιξη για βαρέα και ανθυγιεινά διακρίνει
η ΠΟΕΔΗΝ

Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

409.04 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕΓΕΩΡΓΙΑΔΗ

Θετική εξέλιξη 
για βαρέα και ανθυγιεινά 

διακρίνει η ΠΟΕΔΗΝ
Σελ. 4
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1  Θετική εξέλιξη για βαρέα και ανθυγιεινά διακρίνει η ΠΟΕΔΗΝ
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
03-08-2023

Θετική εξέλιξη για βαρέα και ανθυγιεινά διακρίνει η ΠΟΕΔΗΝ
Ικανοποίηση από τη δέσμευση Γεωργιάδη 
θα είναι θετική προς το υπ. Οικονομικών

Σε εξαιρετικό κλίμα και με τη δια
βεβαίωση του υπουργού Άδωνι Γε- 
ωργιάδη ότι θα είναι θετική και η ει
σήγηση του υπουργείου Εργασίας για 
την ένταξη των υγειονομικών στα βα
ρέα και ανθυγιεινά, προβλέποντας 
την καταβολή του αντίστοιχου επιδό
ματος, πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 
η συνάντηση της ΠΟΕΔΗΝ με τον κ. 
Γεωργιάδη, παρουσία του διοικητή 
της ΔΥΠΑ κ. Πρωτοψάλτη και της Γεν. 
Γραμ. κας Στρατηνάκη. Παρών στη 
συνάντηση με την πολιτική ηγεσία 
του υπ. Εργασίας ήταν και ο πρόε
δρος του Συλλόγου Εργαζομένων του 
ΠΓΝΙ και μέλος της Εκτελεστικής Επι
τροπής της ΠΟΕΔΗΝ Γ. Φλούδας που 
μετέφερε το περιεχόμενο της συζή
τησης και κυρίως τα θετικά μηνύματα 
στην αντιμετώπιση ζητημάτων που

χρονίζουν για τους εργαζόμενους 
στη δημόσια υγεία.

Το κυριότερο εξ αυτών έχει να κάνει 
με την ένταξη του επαγγέλματος στην 
κατηγορία των βαρέων και ανθυγιει
νών, με τον κ. Γεωργιάδη να δεσμεύε
ται πως η εισήγηση προς τα συναρμό- 
δια υπουργία Εσωτερικών και Οικονο
μικών αντίστοιχα θα είναι θετική. Απο
τελεί άλλωστε όπως ανέφερε και δέ
σμευση της Κυβέρνησης και βασική 
προτεραιότητά της μετά τις εκλογές.

Σε άλλα ζητήματα που επίσης συζη
τήθηκαν στη συνάντηση ο κ. Φλούδας 
έκανε γνωστό πως συζητήθηκε η πα
ράταση των συμβάσεων για το πρό
γραμμα απασχόλησης ανέργων 55-67 
ετών, με δυνατότητα πρόσληψης και 
ανέργων μέχρι το 74ο έτος της ηλικίας 
τους σε περίπτωση που δεν έχουν συ

μπληρώσει τα συντάξιμα χρόνια. «Θα 
χρειαστεί πάντως νομοθετική ρύθμιση 
για την παράταση των συμβάσεων», 
ανέφερε ο κ. Φλούδας. Επίσης για την 
ανανέωση των συμβάσεων 4.000 συνα
δέλφων που εργάζονται στο ΕΣΥ μέσω 
ΟΑΕΔ από το 2016, ο κ. Γεωργιάδης 
αναγνώρισε ως δίκαιο το αίτημα εφαρ
μογής του ενιαίου μισθολογίου και για 
αυτούς τους εργαζόμενους, ωστόσο 
αποτελεί αντικείμενο και άλλων υπουρ
γείων.

Τέλος, με αφορμή καταγγελίες για 
περιστατικά εργολαβικής αυθαιρεσίας, 
ο κ. Γεωργιάδης ζήτησε από τα συνδι
καλιστικά όργανα όπου δεν τηρείται η 
εργατική νομοθεσία, να καλούν άμεσα 
την Επιθεώρηση Εργασίας.

ότι η εισήγηση του υπ. Εργασίας
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1  Ιωακείμοβιτς για Ζέρβα: «Στην κάλπη του
Οκτωβρίου λέμε ΝΑΙ στη Θεσσαλονίκη!»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

668.55 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΖΗΣΗΣ ΙΩΑΚΕΙΜΟΒΙΤΣ

«Στην κάλπη 
λέμε ΝΑΙ στη 
Θεσσαλονίκη!»

Συνάντηση με τον πρόεδρο της Αιοι- 
κούσας Επιτροπής της ΝΔ Θεσσα
λονίκης, είχε ο δήμαρχος Θεσσαλο
νίκης, Κωνσταντίνος Ζερβας. ΣΕΛ 3
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1  Ιωακείμοβιτς για Ζέρβα: «Στην κάλπη του Οκτωβρίου λέμε ΝΑΙ στη
Θεσσαλονίκη!»

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

03-08-2023

Ιωακείμοβιτς για Ζερβά: 
«Στην κάλπη του Οκτωβρίου 
λέμε ΝΑΙ στη Θεσσαλονίκη!»
Συζήτηση για τις προτεραιότητες στο δήμο Θεσσαλονίκης εν όψει της πενταετίας 
μετά τις αυτοδιοικητικές εκλογές

Σ
υνάντηση με τον πρόεδρο 
της Διοικούσας Επιτρο
πής της ΝΔ Θεσσαλονί
κης, Ζήση Ιωακείμοβιτς, 
είχε χθες ο δήμαρχος 
Θεσσαλονίκης, Κωνσταντίνος Ζέρβας. 
Κατά τη διάρκειά της συζητήθηκαν οι 

προτεραιότητες του κ. Ζερβά για το 
δήμο Θεσσαλονίκης εν όψει της επό
μενης πενταετίας, εφόσον εκλεγεί εκ 
νέου στις αυτοδιοικητικές εκλογές του 
Οκτωβρίου.

Υπενθυμίζεται ότι την Τρίτη, ο κ. 
Ζέρβας πήρε και επισήμως το χρίσμα 
από τη ΝΔ, η οποία θα στηρίξει την 
υποψηφιότητά του για το δήμο Θεσσα
λονίκης.

Αναλυτικά, σε ανάρτησή του σχετι
κά με τη συνάντηση, ο κ. Ιωακείμοβιτς 
αναφέρει:

«Σήμερα συναντήθηκα με τον καλό 
φίλο, Δήμαρχο Θεσσαλονίκης και εκ 
νέου υποψήφιο, Κωνσταντίνο Ζέρβα.

Μου ανέλυσε τις προτεραιότητες 
και το όραμα του για τη Θεσσαλονίκη 
της επόμενης πενταετίας και του ευχή
θηκα καλή επιτυχία στις δημοτικές 
εκλογές του Οκτωβρίου.

Στην αυτοδιοίκηση τα προβλήματα 
δεν έχουν χρώμα, αλλά αφορούν στο 
σύνολο των συμπολιτών μας, οι οποίοι 
με τη σειρά τους θα κληθούν να δώ
σουν ψήφο εμπιστοσύνης στα πρόσω
πα που έχουν την ικανότητα, τις γνώ
σεις και τη διάθεση να παράξουν έργο 
και να προσφέρουν λύσεις.

Στην κάλπη του Οκτωβρίου λέμε 
ΝΑΙ στη Θεσσαλονίκη!».

20+6 νέους υποψηφίους στην 
παράταξη του Κωνσταντίνου 
Ζέρβα

Εν τω μεταξύ ακόμη 26 στελέχη 
υποδέχτηκε χθες (2/8) ο συνδυασμός 
«ΝΑΙ στη ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ», του 
οποίου ηγείται ο Δήμαρχος Θεσσαλο
νίκης Κωνσταντίνος Ζέρβας, ως υπο
ψήφιους Δημοτικούς και Κοινοτικούς 
Συμβούλους κατά τις επερχόμενες αυ- 
τοδιοικητικές εκλογές.

Οι νέοι υποψήφιοι Δημοτικοί 
Σύμβουλοι είναι:

1. Νεκτάριος Βλάχος
Γεννήθηκε και μεγάλωσε στη Θεσ

σαλονίκη, όπου και δραστηριοποιείται 
επιχειρηματικά από το 1973.

2. Γιώργος Δόντσιος
Γεννημένος και μεγαλωμένος στη 

Θεσσαλονίκη, ο Γιώργος Δόντσιος 
φοίτησε στο Πειραματικό Σχολείο του 
Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης. Εργά
ζεται επί 32 χρόνια στο Ιπποκράτειο 
Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης ως νοση

λευτής. Είναι προϊστάμενος της Παιδο- 
ψυχιατρικής Κλινικής του Ιπποκρατεί- 
ου Νοσοκομείου, Πρόεδρος του Σωμα
τείου Εργαζομένων του Νοσοκομείου, 
εκπρόσωπος των εργαζομένων στα νο
σοκομεία της Κεντρικής Μακεδονίας 
στην Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζο
μένων Δημόσιων Νοσοκομείων, μέλος 
του Δ.Σ. της Ένωσης Νοσηλευτών Ελ
λάδος του τμήματος Μακεδονίας - 
Θράκης, εκπρόσωπος των εργαζομένων 
στα νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης στο 
Υπηρεσιακό Συμβούλιο και υπεύθυνος 
τομέα υγείας στη Διοικούσα Επιτροπή 
της Νέας Δημοκρατίας Θεσσαλονίκης.

3. Δήμητρα Καμπουράκη
Είναι δικηγόρος, απόφοιτη της Νομι

κής Σχολής του Α.Π.Θ., με μεταπτυχια
κή εκπαίδευση στο Τμήμα Διεθνών και 
Ευρωπαϊκών Σπουδών του Πανεπιστη
μίου Μακεδονίας στις «Ευρωπαϊκές 
Πολιτικές Νεολαίας, Εκπαίδευσης και 
Πολιτισμού». Είναι μέλος του Διοικη
τικού Συμβουλίου της Εταιρείας Προ
στασίας Ανηλίκων Θεσσαλονίκης, μέ

λος του Δ.Σ. του Κέντρου Πολιτισμού 
Θεσσαλονίκης καθώς και μέλος του 
Δ.Σ. των Επιτροπών Πρωτοβάθμιας 
και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του 
Δήμου Θεσσαλονίκης. Είναι εθελόν
τρια και μέλος σε διοικητικά συμβού
λια σωματείων με επίκεντρο τον άν
θρωπο, το περιβάλλον, τον πολιτισμό. 
Είναι παντρεμένη και μητέρα δύο έφη
βων αγοριών.

4. Νικόλαος Μπάμπος
Γεννημένος στη Θεσσαλονίκη το 

1985, ο Νικόλαος Μπάμπος είναι πτυ- 
χιούχος ασφαλιστικός πράκτορας και 
συντονιστής ασφαλίσεων. Εργάζεται 
ως ασφαλιστικός πράκτορας κι ως με
σίτης ακινήτων, ενώ έχει δραστηριο
ποιηθεί επαγγελματικά και στον χώρο 
της εστίασης. Μιλάει άπταιστα αγγλι
κά.

5. Χρήστος Συμεωνίδης
Ο Χρήστος Συμεωνίδης γεννήθηκε 

στην Κρανέα Πέλλας. Τον Ιούνιο του 
1993 κατατάχθηκε στο σώμα της

ΕΛ.ΑΣ., τοποθετούμενος αρχικά στο 
Δ’ Αστυνομικό Τμήμα, ενώ στη συνέ
χεια υπηρέτησε επί 15 χρόνια σε υπη
ρεσίες Τροχαίας. Τα τελευταία 13 έτη 
υπηρετεί στην Άμεση Δράση και ειδι
κότερα στο πόστο του εκφωνητή, έχον
τας διαχειριστεί πολλά και σοβαρά πε
ριστατικά. Από το 2015 είναι στο Δ.Σ. 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης, κατέχοντας τη θέση 
του Αντιπροέδρου (2015-2021) και από 
το 2021 τη θέση του Αν. Γενικού Γραμ
ματέα. Τρέφει μεγάλη αγάπη για τον 
αθλητισμό και για πάνω από 40 χρόνια 
ασχολείται με το ποδόσφαιρο, τόσο 
όσο ποδοσφαιριστής όσο και ως προ
πονητής.

6. Ειρήνη Χάψαλη
Αποφοίτησε από το τμήμα Διεθνών 

και Ευρωπαϊκών Σπουδών του Πανεπι
στημίου Μακεδονίας και είναι κάτοχος 
μεταπτυχιακού διπλώματος στην Ορ
γάνωση και Διοίκηση Επιχειρήσεων 
(MBA). Ζει και εργάζεται στη Θεσσα
λονίκη ως καθηγήτρια Οικονομικών 
στο Ιδιωτικό Ενιαίο Λύκειο «Αριστοτέ- 
λειο Κολλέγιο» Θεσσαλονίκης εδώ και 
20 χρόνια. Αποτελεί ενεργό μέλος του 
πανελλήνιου αθλητικού σωματείου γυ
ναικών «Καλλιπάτειρα» και τακτικό 
μέλος του Ελληνικού Οργανισμού Πο
λιτικών Επιστημόνων, φορέα με συμ
βουλευτική ιδιότητα στον ΟΗΕ.

Οι 20 νέοι υποψήφιοι Κοινοτικοί
Σύμβουλοι είναι οι εξής:

Α' Δημοτική Κοινότητα
1. Σπύρος Λουτσόπουλος
2. Ηλίας Παπαστογιαννίδης
3. Εύα Ρογκότη
4. Θεόδωρος Τζέμης
5. Γεωργία Φεσατίδου

Β' Δημοτική Κοινότητα
6. Χριστίνα Κεχαγιά
7. Στέλλα Σωτήρκου

Δ' Δημοτική Κοινότητα
8. Ιορδάνης Αναστασίου
9. Γεώργιος Δαγκλής
10. Παντελής Κλαδήσιος
11. Αναστασία Λοϊζάκη
12. Σωτήρης Συλληβρίδης
13. Γιώργος Φιλιππίδης
14. Ελένη Φουρκιώτη
15. Γεωργία Χασαπίδου

Ε' Δημοτική Κοινότητα
16. Γιούλη Ατματζίδου
17. Αθανάσιος Καρανάσιος
18. Αντώνης Μάνος
19. Αλέξανδρος Σκεπαριανός

Δημοτική Ενότητα Τριανδρίας
20. Μαρία Θωμίδου.
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1  Εσωτερικοί έλεγχοι στις δημόσιες δομές
υγείαςΞεκινούν από Μακεδονία και Θράκη

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

493.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Α
πό την 4Π Υγειο- 
νομική Περιφέ
ρεια Μακεδονί
ας - Θράκης θα 
ξεκινήσουν οι εσωτερικοί 
έλεγχοι στις δημόσιες δο

μές υγείας, οι οποίοι θα 
επεκταθούν σε όλη τη 
χώρα - Τους ελέγχους ανα
λαμβάνει η αρμόδια Διεύ
θυνση, η οποία υπάγεται 
απευθείας στον Διοικητή 
της Δ.Υ.ΠΕ.
Ο κανονισμός λειτουργεί- 
ας της Διεύθυνσης Εσω
τερικού Ελέγχου της 4Πζ 
Υγειονομικής Περιφέρει
ας Μακεδονίας και Θρά
κης, που δημοσιεύθηκε 
σε ΦΕΙ< τις προηγούμενες 
ημέρες, προσδιορίζει τον 
ρόλο και τον τρόπο άσκη
σης των αρμοδιοτήτων της 
νέας υπηρεσίας.
Σκοπός της Διεύθυνσης εί
ναι να συμβάλει στη βελτί
ωση της λειτουργίας των 
υπηρεσιών της Υγειονομι
κής Περιφέρειας και των 
εποπτευόμενων φορέων 
της, δηλαδή σε δημόσια 
νοσοκομεία, Κέντρα Υγεί
ας και δομές Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας 
και έργο της είναι η διεξα
γωγή εσωτερικών ελέγχων 
(διαβεβαιωτικό/ελεγκτικό

Εσωτερικοί έλεγχοι στις δημόσιες δομές υγείας - 
Ξεκινούν από Μακεδονία και Θράκη

έργο) και η παροχή συμ
βουλευτικών έργων και 
υπηρεσιών.
Η Διεύθυνση Εσωτερικού 
Ελέγχου είναι αυτοτελής 
υπηρεσία και υπάγεται 
απευθείας στον Διοικητή 
της Δ.Υ.ΠΕ. Επίσης, τα 
στελέχη της δεν εμπλέ
κονται καθ’ οιονδήποτε 
τρόπο στη διοίκηση της 
Δ.Υ.ΠΕ ούτε αναλαμβά
νουν επιχειρησιακά καθή
κοντα που σχετίζονται με 
αυτήν.
Η λειτουργική ανεξαρτη
σία του Εσωτερικού Ελέγ
χου διασφαλίζεται μέσω 
της απευθείας οργανω
τικής υπαγωγής της Δι
εύθυνσης στον Διοικητή, 
της λειτουργικής σχέσης 
αναφοράς του Προϊστα
μένου της Διεύθυνσης με 
αυτόν, καθώς και της σύ
στασης και λειτουργίας 
της Επιτροπής Ελέγχου 
της Δ.Υ.ΠΕ.
Η διεύθυνση πραγματο
ποιεί προγραμματισμέ

νους ελέγχους επί του 
συνόλου των υπηρεσιών, 
των λειτουργιών, των δι
αδικασιών και εκτελούμε- 
νων έργων, καθώς και των 
πληροφοριακών συστημά
των της Κεντρικής Υπηρε
σίας της Υγειονομικής Πε
ριφέρειας καθώς και των 
Φορέων Παροχής Υπηρε
σιών Πρωτοβάθμιας Φρο
ντίδας Υγείας και των Φο
ρέων Παροχής Υπηρεσιών 
Υγείας με νομική προσω
πικότητα δημοσίου δικαί
ου, που υπάγονται στην 
χωρική της αρμοδιότητα:

(α) Παροχή διαβεβαίωσης 
περί της επάρκειας του 
Συστήματος Εσωτερικού 
Ελέγχου.
(β) Αξιολόγηση της λει
τουργίας τους βάσει των 
αρχών της χρηστής δημο
σιονομικής διαχείρισης.
(γ) Έλεγχος της ορθής 
εφαρμογής των διαδικα
σιών εκτέλεσης του προϋ
πολογισμού τους, σύντα
ξης και αποστολής στις 
αρμόδιες Υπηρεσίες του 
Υπουργείου Οικονομικών, 
καθώς και της διενέργειας 
των δαπανών και διαχεί

ρισης της περιουσίας τους 
για τον εντοπισμό τυχόν 
ενδείξεων φαινομένων 
κακοδιοίκησης, κακοδι
αχείρισης, κατάχρησης, 
σπατάλης ή απάτης, κα
θώς καί αν έχουν αναπτυ
χθεί κατάλληλες δικλίδες 
για την αποτροπή τους 
στο μέλλον.
(δ) Έλεγχος και αξιολόγη
ση των διαδικασιών των 
οικονομικών και μη ανα
φορών των ελεγχόμενων 
υπηρεσιών.
(ε) Αξιολόγηση των δια
δικασιών σχεδιασμού και 
εκτέλεσης των λειτουρ
γιών και των προγραμμά
των.
(στ) Έλεγχος της συμμόρ
φωσης προς την ισχύουσα 
νομοθεσία, τους κανονι
σμούς και τις πολιτικές 
που διέπουν τη λειτουργία 
τους.
(ζ) Έλεγχος των πληροφο
ριακών συστημάτων ως 
προς την αποτελεσματικό- 
τητά τους για την επίτευξη

των τιθέμενων στόχων.
(η) Γνωστοποίηση αμελλη
τί στις αρμόδιες υπηρεσίες 
και στον πειθαρχικό Προϊ
στάμενο, σύμφωνα με 
τις ισχύουσες διατάξεις, 
τυχόν ενδείξεων απάτης 
ή έλλειψης ακεραιότητας 
ή πειθαρχικής ευθύνης 
υπαλλήλων.
Η Διεύθυνση πραγματο
ποιεί, επίσης, έκτακτους 
διαβεβαιωτικούς ελέγ
χους επί του συνόλου των 
υπηρεσιών, των λειτουρ
γιών, των διαδικασιών 
και εκτελούμενων έργων, 
καθώς και των πληροφο
ριακών συστημάτων της 
Κεντρικής Υπηρεσίας της 
Υγειονομικής Περιφέ
ρειας καθώς των Φορέ
ων Παροχής Υπηρεσιών 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας και των Φορέων 
Παροχής Υπηρεσιών Υγεί
ας με νομική προσωπι
κότητα δημοσίου δικαίου 
που υπάγονται στην χωρι
κή της αρμοδιότητα.
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1  Με εξώδικα καιά της 7ης Υ.ΠΕ. απαντούν στις...
επιτάξεις οι Παθολόγοι του Βενιζελείου

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

698.89 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πατρis Ηρακλείου

Ns εξώδικα κατά της 7ης Υ.ΠΕ. απαντούν 
στις... επιτάξεις οι Παθολόγοι ίου Βενιζελείου

Β
ενιζέλειο ώρα μηδέν: βαθαίνει η ρήξη ανά
μεσα otous Παθολόγουε των δύο κομβικών 
κλινικών ίου νοσοκομείου με χη διοίκηση 
ins 7ns ΥΠΕ Kpmns, μετά χην απόφαση με ns... 

επιτάξειε για χην κάλυψη μέροε ίων εφημεριών 
του Ιουλίου και χου Αυγούστου σχο πολύπαθο νο
σοκομείο Ρεθύμνου. Σύμφωνα μεχο ρεπορτάζτηε 
«Π», ένδεκα παθολόγοι ins Α' και ΕΓ παθολογικήε 
προχώρησαν χην 1 η Αυγούστου σε εξώδικα κατά 
ins 7ns ΥΠΕ Κρήτηε.

Οι ίδιεε πηγέε ενημέρωσηε υπογραμμίζουν ότι 
το ενδεχόμενο μαζικήε napaimons Παθολόγων, με 
ότι σημαίνει αυτό για την επιχειρησιακή επάρκεια 
του Βενιζελείου, είναι παραπάνω από ορατό, αν 
δεν υπάρξουν άμεσα πειστικέε λύσειε.

Στα δύο εξώδικα που συνυπογράφουν δέκα και 
μία παθολόγοι αντίστοιχα, Διευθυντέε και Επιμε- 
λητέε Παθολογίαε, εκτόε από το σοβαρότατο θέμα 
ms υπέρβαση5 του εργασιακού ωραρίου, θίγονται 
ακόμα τα θέματα ms μετακίνησή ιατρών-μητέρων 
με ανήλικα τέκνα, ms μετακίνηση5 γιατρού που 
είναι μονογονεϊκή μητέρα, ενώ φυσικά διατυπώ
νεται με απόλυτα εμφατικό τρόπο η επικινδυνότητα 
λειτουργίαε ms Παθολογία Κλινικήε του νοσοκο
μείου Ρεθύμνου, το οποίο πλέον λειτουργεί μόνο 
με μετακινούμενουε ιατρούε.

Επιφυλάσσονται για κλιμάκωση των αντιδράσε
ων με κάθε νόμιμο τρόπο, όπωε είναι η ομαδική 
παραίτηση.

Ειδικότερα, στα εξώδικα, τα οποία κοινοποι
ούνται oris Εισαγγελία Ηρακλείου και Ρεθύμνου, 
γίνεται διεξοδική ανάλυση των όσων προβλέπονται 
αλλά και των όσων παραβιάζονται με αιχμή και 
την πρόσφατη απόφαση... επίταξπε γιατρών του 
Βενιζελείου.

Στο εξώδικο αναφέρεται μεταξύ άλλων σε 
σχέση με το νοσοκομείο Ρεθύμνου: «στο σημείο 
αυτό είναι απαραίτητο να τονίσουμε ότι, oncos 
πληροφορούμαστε, την στιγμή αυτή π Παθολογική 
κλινική του Ρεθύμνου δεν διαθέτει σε ενεργό δράση 
κανένα Παθολόγο από mus οργανικά διορισμέ- 
vous στην κλινική και λειτουργεί καθημερινά με 
μετακινούμενουε ιατρούε από άλλα νοσοκομεία 
ms Περιφέρειαε ή και εκτόε aums.

Είναι καταφανή$ η επικινδυνότητα τόσο για 
tous ασθενείε που δέχονται «ασυνεχή» ιατρική 
φροντίδα (από διαφορετικούε κάθε ημέρα με- 
τακινούμενουε ιατρούε που δεν γνωρίζουν με 
ακρίβεια και βάθοεtis ιατρικέελεπτομέρειεε κάθε 
περίπτωσηε ασθενούε που απευθύνεται στο Γ.Ν. 
Ρεθύμνου, και δη στην συγκεκριμένη κλινική) όσο 
και για tous εφημερεύοντεε ιατρούε, οι οποίοι 
διακινδυνεύουν με αυξημένη πιθανότητα να δια- 
πράξουν ιατρικό λάθοε, καθότι δεν υπάρχει έναε 
σταθερόε μόνιμοε ιατρόε να διαδραματίζει ρόλο 
συντονίζοντοε ιατρού».

Καταλήγονταε, οι Παθολόγοι δηλώνουν ρητώε 
ότι «δεν συναινούμε-άλλωε ότι αίρουμε την συναί
νεση μαε την οποία ο Νόμοε (α.3Ν.4498/201 7) 
απαιτεί για την πραγματοποίηση εφημεριών, με tis 
onoiss υπερβαίνουμε τον υποχρεωτικό 48ωρο 
εβδομαδιαίο χρόνο εργασίαε pas, είτε το απόλυτα 
αντίστοιχο όριο των 60 ωρών εργασίαε την εβδο
μάδα. Με ρητή επιφύλαξη κάθε νόμιμου δικαιώ- 
paros pas, δικαστική επιμελήτρια να επιδώσει την 
παρούσα npos τον διοικητή ms 7ns ΥΠΕ Κρήτη5, 
npos γνώση και για tis 0vvopss συνέπειε5».

Παρά τιs βαρύτατε$ δεσμεύσει, το επιτελικό 
κράτοε αποδεικνύεται αναμφίβολα κατώτερο των 
περιστάσεων σε μία κομβική φάση για το εθνικό 
σύστημα υγείαε, το οποίο βρίσκεται ένα βήμα 
πριν την «διασωλήνωση». Αποδεικνύεται αδύναμο 
και φοβικό να πάρει γενναίεε αποφάσειε, όπακ 
στην περίπτωση του νοσοκομείου Ρεθύμνου, και 
επιλέγει να σύρεται (και να διασύρεται) σε μία 
τοξικότητα άνευ προηγουμένου.

Αν το Βενιζέλειο στέκεται όρθιο παρά τα βαρύ
τατα τραύματά του, αυτό οφείλεται αποκλειστικά 
στην υπερπροσπάθεια σχεδόν του συνόλου του 
προσωπικού, το οποίο στενάζει για να μπορέσει 
να φέρει sis πέραε tis εφπμερίε5 τρόμου.

Γιατί μόνο cos τέτοιεε μπορεί να θεωρούνται πια, 
εν μέσω θέρουε και αδειών (αναρρωτικών και μη), 
με το προσωπικό αποδεκατισμένο και ευρισκόμενο 
σε καθεστώε εργασιακήε υπερεφημέρευσηε, με 
κατακόρυφη αύξηση των περιστατικών, συμπερι
λαμβανομένων των τουριστών του νησιού.

Επιστημονικό Συμβούλιο 
Βενιζελείου: SOS 
πριν την κατάρρευση

Υπό το βάροε των συνθηκών υποστελέχωσπε 
στα Παθολογικά Τμήματα του νοσοκομείου, συνε
δρίασε το Επιστημονικό Συμβούλιο του Βενιζελείου, 
το οποίο αποφάσισε ομόφωνα να προτείνει μέτρα 
άμεση5 στήριξηε των Παθολογικών Τμημάτων, των 
πιο κρίσιμων τμημάτων για τη λειτουργία του Νο
σοκομείου, όπωε χαρακτηριστικά υπογραμμίζεται. 
Λίγο πριν την κατάρρευση, ζητείται:

-η άμεση πρόσληψη ενόε επικουρικού ιατρού 
για tis Παθολογικέε κλινικέ5 εφόσον υπάρχει oris 
λίστεε ή π πρόσληψη ιατρού με μπλοκάκι.

-η μη απόσπαση ms νεοδιορισθείσα$ Ν.Β., 
Επιμελήτρια5 Α' ΠαθολογιΤκ, Ka0tos η παρουσία 
ms τη δεδομένη χρονική στιγμή κρίνεται απαραίτητη 
για να συμβάλλει στην κάλυψη των αυξημένων 
αναγκών των Παθολογικών Τμημάτων.

-η άμεση προκήρυξη ms svanopsivaoas 00ons 
Παθολόγου καθακ η παράταση napapov0s έτερη$ 
Παθολόγου, Ε.Κ. ολοκληρώνεται τον Σεπτέμβριο.

-άμεση μετατροπή pias θέσηε του οργανισμού 
από το Τμήμα Αιμοδοσίαε σε θέση Παθολόγου-Λοι-

μωξιολόγου που θα ενταχθεί στην Παθολογική 
κλινική, όπωε έχει προτείνει το Επιστημονικό 
Συμβούλιο.

Oncosτονίζεται, «η μετακίνηση ιατρών από Νο
σοκομείο σε Νοσοκομείο ms Kpmns δεν αποτελεί 
τη λύση του προβλήματοε, αντιθέτου ναρκοθετεί 
το σύστημα και επιδεινώνει τα προβλήματα των 
τμημάτων tous. Επιπρόσθετα, το Επιστημονικό 
Συμβούλιο επιβεβαιώνει εκ νέου την ανάγκη, 
σύμφωνα και με την πρόσφατη προτεραιοποίηση 
των αναγκών, με την σχετική απόφαση του, για 
άμεση προκήρυξη όσο δυνατό περισσότερων 
θέσεων Ιατρών, ώστε να μην υπάρξει κίνδυνοε 
κατάρρευσηε Τμημάτων στο μέλλον, ενώ βέβαια 
αντίστοιχο πρόβλημα, iocos και ακόμα μεγαλύτερο, 
υπάρχει και στη Νοσηλευτική Υπηρεσία».

Πρόεδροε του Επιστημονικού Συμβουλίου εί
ναι ο διευθυντήε και προσωρινά προϊστάμενοε 
του Καρδιολογικού Τμήματοε του Βενιζελείου 
κ. Μανώληε Φουκαράκηε, ενώ συνυπογράφουν 
ακόμα τα τακτικά μέλη: Σοφία Στεφανάκη, Σταύ- 
pos Τζουλάκηε, Εμμανουήλ Κοντοπόδηε, Μαρία 
Μπαχλιτζανάκη, Δημήτριοε Οικονόμου και Σάββαε 
Σπυριδόπουλοε.
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1  "Πλαφόν" αναμονής οι 4 ώρες στα ΤΕΠ
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

750.12 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

« Αν 
ζεπεραστεί 

(αα. ο χρόνος των ^ 
ωρών), ο υπεύθυνος 
των ΤΕΠ 8α διακινεί τα 
περιστατικά αυτά προς τις κλινικές, 
ανεξάρτητα από διάφορες 
παραμέτρους, όπως για παράδειγμα 
αν έχει ολοκληρωθεί ο ιατρικός 
έλεγχος ή αν έχει αποσαφηνιστεί 
απότιπάσχειοάνθρωπος
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΒΡΜΣΑΛΗΣ,
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ 
ΠΑΓΝΗ 99

"Πλαφόν" αυαμουής 
οι 4 ώρες στα ΤΕΠ
■ Νέα απόφαση τηςΔιοίκησηςτου ΠΑΓΝΗ προκαλείτην οργή των εργαζομένων

papadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Χριστόφορος 
Παπαδάκης

Την αντίδραση του Σωματείου Εργαζομέ- 
νωντου ΠΑΓΝΗ προκαλεί μία νέα απόφα
ση, αυτή τη φορά με την υπογραφή του 
αναπληρωτή διοικητή του ΠΑΓΝΗ Στέλι
ου Κτενιαδάκη, που βάζει περιορισμό στις 
4 ώρες για την παραμονή των ασθενών 
στα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών.

Σ
ωστή είναι η απόφαση αυτή», σχο- 
λιάζειστη "Νέα Κρήτη" ο πρόεδρος 
του συνδικαλιστικού οργάνου Δη- 
μήτρης Βρύσαλης, αλλά προσθέ
τει ότι «θα έπρεπε να είχαν ληφθεί κάποια κρι
τήρια και να μην ισχύει αυτός ο περιορισμός για 

το σύνολο των ασθενών, καθώς μπορεί να μην 
έχει ολοκληρωθεί ο ιατρικός έλεγχος και να μην 
έχουν αποσαφηνιστεί τα προβλήματα της υγεί- 
αςτων ασθενών που μετά τιςτέσσερις ώρες θα 
πρέπει να μεταφέρονται σε κάποιες κλινικές»! 
Συγκεκριμένα, η απόφαση, που κοινοποιείται 

στον διοικητή του νοσοκομείου Γιώργο Χαλ- 
κιαδάκη, αναφέρει:
«Τα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών του 
Νοσοκομείου αποτελούν τον πυρήνα του Δη
μόσιου Νοσοκομείου και την κεντρική πύλη ει
σόδου τωνασθενών. Η δυσλειτουργία και η αυ
ξημένη αναμονή δημιουργούν εκρηκτικές συν
θήκες για εργαζόμενους και ασθενείς.
Στο νοσοκομείο μας έχει παρατηρηθεί αυξη

μένη παραμονή των ασθενών, που ενίοτε ξε
περνά τις 12 ώρες.
Συγκεκριμένα, για τον μήνα Ιούνιο 31 εισαγω

γές έγιναν με πάνω από 10 ώρες (2,4%) ανα
μονή και 231 εισαγωγές με πάνω από 6 ώρες 
(23,1%).
Χρόνοι που δεν είναι ούτε παραδεκτοί, αλλά 

ούτε και αποδεκτοί, με δικαιολογημένα τα πα
ράπονα ασθενών και συνοδών τους. 
Οπωσδήποτε θα συνεχίσουμε να παρακο

λουθούμε την πορεία της κατάστασης στο ΤΕΠ, 
αναγνωρίζοντας πάντα τις δύσκολες συνθήκες 
πίεσης στις οποίες εργάζονται ιατρικό, νοση
λευτικό και διοικητικό προσωπικό»...

ΤΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΤΩΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ

Στη συνάντηση με τον Άδωνι Γεωργιάδη
Στο μεταξύ, την περασμένη Τρίτη πραγματοποιήθηκε συνάντηση της Ε.Ε. της ΠΟΕΔΗΝ μετον υπουργό Εργασίας, τη γενική γραμ

ματέα του υπουργείου και τον διοικητή της ΔΥΠΑ (πρώην ΟΑΕΔ). Τέθηκαν τα θέματα της ένταξης ατα Βαρέα Ανθυγιεινά Επαγγέλ
ματα. της παραμονής των ουμβασιούχων και της αποκατάοτααης της μιαθολογικής αδικίας οε βάρος των εργαζομένων του Προ
γράμματος "4.000 οτην Υγεία". Σύμφωνα με τον Δημήτρη Βρύσαλη. στη συνάντηση ο υπουργός Εργασίας «υπερασπίσθηκε την 
εφαρμοζόμενη αντιλαϊκή κυβερνητική πολιτική. Χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι η προκλητική δήλωσή του ότι η πρόσφατα ψη- 
φισθείσα διάταξη (άρθρο 61 του Ν. 5045/2023). που ανοίγει τον δρόμο για αύξηση του ανώτατου ορίου ηλικίας συνταξιοδότησης 
από τα 67 στα 74 έτη. είναι “φιλεργατικό μέτρο”! Αντίστοιχα, όταν στο ερώτημά του "πού να βρεθούν χρήματα για μείωση των ορί
ων ηλικίας συνταξιοδότησης και αυξήσεις σε μισθούς και συντάξεις", του προτείναμε την κατάργηση των προκλητικών φοροα
παλλαγών και επιδοτήσεων δισ. ευρώ σε επιχειρηματικούς ομίλους... ο υπουργός, μη μπορώντας να αντιπαρατεθεί, κατέφυγε σε 
φθηνό αντικομμουνισμό της δεκαετίας του 1950. Απέρριψε το αίτημά μας για μονιμοποίηση των ουμβασιούχων συναδέλφων και 
επέμενε στον χαρακτηρισμό των χιλιάδων εργαζομένων του Προγράμματος “4.000 στην Υγεία” (που εδώ και χρόνια καλύπτουν 
κρίσιμες ανάγκες σε δημόσιες μονάδες και υπηρεσίες Υγείας) ως "ωφελούμενων", για να δικαιολογήσει την επίμονη άρνησή του 
(και του διοικητή της ΔΥΠΑ) για αποκατάσταση της μιαθολογικής αδικίας σε βάρος τους».

«Οι δράσεις και οι προτάσεις μας»
Αμέσως παρακάτω, το έγγραφο αναφέρεται 

στις εξής "δράσεις" και "π ροτάσεις":
«■ Η απόφαση για εισαγωγή σε κάποιο τμή

μα ή μονάδατου νοσοκομείου μαςθα πρέπει να 
λαμβάνεται εντός τεσσάρων ωρών από την ά
φιξη του ασθενούς.
■Στην περίπτωση που μετο πέραςτωντεσσά- 

ρων ωρών δεν υπάρχει συμφωνία μεταξύ των 
ειδικοτήτων για το τμήμα εισαγωγής, την από
φαση για το τμήμα που θα νοσηλευθεί ο ασθε
νής υποχρεούται να τη λαμβάνει ο υπεύθυνος 
επιμελητήςτουΤΕΠ.
■Η διαδικασία ανεύρεσης κλίνης και μεταφο

ράς του ασθενούς σε αυτήν δε θα πρέπει να υ- 
περβαίνειτιςδύοώρεςαπότηνώρααπόφασης 
εισαγωγής.
■ Οι παραπάνω χρόνοι (ώρα άφιξης, ώρα α

πόφασης εισαγωγής, ώρα εισαγωγής) πρέπει 
να αναγράφονται σαφώς στην κάρτα του ΤΕΠ 
που συνοδεύειτον ασθενή.
■ Στις περιπτώσεις που δεν τηρείται το παρα

πάνω χρονοδιάγραμμα, και με την ευθύνη του 
διευθυντή του ΤΕΠ, θα ενημερώνεται ο ανα
πληρωτής διοικητής για τους λόγους για τους ο
ποίους δεν τηρήθηκε».
Σχολιάζοντας την απόφαση αυτή, ο πρόε- 

δροςτου Σωματείου Εργαζομένων του ΠΑΓΝΗ 
Δημήτρης Βρύσαλης δήλωσε στη "Νέα Κρή
τη" χθες: «Σε γενικές γραμμές είναι σωστό αυ
τό. Πρέπει να μειωθούν οι ώρες αναμονής στα 
ΤΕΠ. Αλλά για να γίνει αυτό, θα έπρεπε να γί

νουν και ορισμένες ενέργειες για να μην ταλαι
πωρείται ο κόσμος. Η απόφαση είναι ότι ο μέγι
στος χρόνος παραμονής όλων των περιστατι
κών στα ΤΕΠ πρέπει να είναι τέσσερις ώρες, α
νεξάρτητα απότο αν έχουνολοκληρώσειτον α
παραίτητο ιατρικό έλεγχο. Και βεβαίως και α
νεξάρτητα από το αν έχει αποσαφηνιστεί κά
ποια διάγνωση. Μάλιστα, αν ξεπεραστεί, ο υ
πεύθυνος των ΤΕΠ θα διακινεί τα περιστατικά 
αυτά προςτις κλινικές, ανεξάρτητα από διάφο
ρες παραμέτρους, όπως για παράδειγμα αν έ
χει ολοκληρωθεί ο ιατρικός έλεγχος ή αν έχει 
αποσαφηνιστεί από τι πάσχει ο άνθρωπος»!...

Η πολύωρη αναμονή 
αποδεικνύει την κατάσταση
Στο σημείο αυτό, ο πρόεδρος του Σωματείου 

Εργαζομένων του ΠΑΓΝΗτόνισε ότι «η πολύω
ρη αναμονή αποδεικνύει ότι υπάρχει έλλειψη 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας και αναγκά
ζονται όλοι αυτοί οι άνθρωποι να συσσωρεύο
νται στα ΤΕΠ για απλά προβλήματα πολλές φο
ρές, που θα μπορούσαν να είχαν περιθαλφθεί 
στα Κέντρα Υγείας. Και επίσης, αποδεικνύει ό
τι και από τα υπόλοιπα νοσοκομεία του νησιού, 
λόγωτηςυποχρηματοδότησηςκαιλόγω της έλ
λειψης ειδικοτήτων, έρχονται πολλά περιστατι
κά στο ΠΑΓΝΗ και στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο 
Ηρακλείου, στα Τμήματα Επειγόντων Περιστα
τικών. Ουσιαστικά, δηλαδή, αγνοεί η απόφαση 
αυτή τις παραμέτρους και τις αντιξοότητες κά
τω από τις οποίες εργάζονται οι εργαζόμενοι».
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1  «Καμπανάκι» ειδικών για τον ιό ιοα Δυτικού
ΝείΗου

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

650.66 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο
κτώ νέα κρούσματα του ιού 
του Δυτικού Νείλου δια- 
γνώστηκαν στην Ελλάδα 
την τελευταία εβδομάδα, σύμφωνα 

με τον Εθνικό Οργανισμό Δημόσιας 
Υγείας (ΕΟΔΥ). Από την αρχή του 
2023 μέχρι σήμερα, έχουν διαγνω- 
στεί συνολικά 11 εγχώρια κρούσμα
τα λοίμωξης από τον ιό του Δυτικού 
Νείλου στην Ελλάδα, εκ των οποί
ων τα 10 κρούσματα παρουσίασαν 
εκδηλώσεις από το Κεντρικό Νευρι
κό Σύστημα (ΚΝΣ, εγκεφαλίτιδα ή/ 
και μηνιγγίτιδα ή/και οξεία χαλαρή 
παράλυση).

Έχουν επίσης καταγραφεί δύο 
θάνατοι σε ασθενείς με λοίμωξη 
από τον ιό και με εκδηλώσεις από 
το ΚΝΣ, ηλικίας άνω των 81 ετών. 
Σήμερα, τρεις ασθενείς νοσηλεύο
νται, εκ των οποίων ένας σε Μονάδα 
Εντατικής θεραπείας, ενώ έξι έλα
βαν εξιτήριο. Φέτος, μέχρι στιγμής, 
έχουν καταγραφεί κρούσματα λοί
μωξης από τον ιό του Δυτικού Νεί
λου σε οικισμούς στις Περιφερειακές 
Ενότητες: Λάρισας, Ημαθίας, Πέλ
λας, Σερρών, Καρδίτσας, Καβάλας.

Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, θεωρεί
ται πιθανή και αναμενόμενη η διά
γνωση περαιτέρω κρουσμάτων το 
ερχόμενο διάστημα. Ή επιδημιολο- 
γική επιτήρηση της νόσου, η έγκαι
ρη εφαρμογή κατάλληλων ολοκλη
ρωμένων προγραμμάτων καταπο
λέμησης κουνουπιών και η λήψη 
μέτρων ατομικής προστασίας από 
τα κουνούπια αποτελούν τα πλέον 
ενδεδειγμένα μέτρα για τον έλεγχο 
της νόσου, σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ. 
Στο πλαίσιο αυτό, κρίνεται αναγκαία 
αφενός η εγρήγορση των επαγγελ- 
ματιών υγείας και αφειέρου η συνε
χιζόμενη εγρήγορση των τοπικών 
και εθνικών αρχών.

Αξίζει να σημειωθεί ότι σύμφω
να με τα αποτελέσματα οροεπιδημι- 
ολογικής μελέτης που είχε διεξαχθεί 
το 2010, σε κάθε ένα κρούσμα λοί
μωξης από τον ιό του Δυτικού Νεί
λου με προσβολή του ΚΝΣ αντιστοι
χούν περίπου 140μολυνθέντεςαπό 
τον ιό (με ήπια συμπτωματολογία ή 
ασυμπτωματικοί).

Κρούσματα λοίμωξης από ιό του 
Δυτικού Νείλου εμφανίζοντατ σε πολ
λές χώρες παγκοσμίους, όπως και σε 
πολλές Ευρωπαϊκές χώρες, σε ετή
σια βάση, αναφέρει ο ΕΟΔΥ. Τα έτη 
2010-2014 και 2017-2022 κατα- 
γράφηκαν κρούσματα λοίμωξης από 
τον ιό του Δυτικού Νείλου σε διάφο
ρες περιοχές (και) της χώρας μας, 
κατά τους καλοκαιρινούς και φθινο
πωρινούς μήνες, ενώ κυκλοφορία 
του ιού έχει καταγραφεί σε όλες τις 
Περιφέρειες.

Η εμφάνιση περιστατικών λοί
μωξης από τον ιό, σε ετήστα -σχε
δόν- βάση κατά την τελευταία δεκα
ετία υποδηλώνει ότι ο ιός του Δυτι
κού Νείλου έχει εγκατασταθεί και στη 
χώρα μας, όπως και σε άλλες ευρω
παϊκές χώρες. Ως εκ τούτου, θεω
ρούνταν πιθανή και αναμενόμενη 
η επανεμφάνιση περιστατικών και 
κατά την τρέχουσα περίοδο 2023, 
κατά την περίοδο κυκλοφορίας των

ΔΥΟ ΝΕΚΡΟΙ ΚΑΙ 0ΚΤ0 ΝΕΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ

«Καμπανάκι» ειδικών για 
τον ιό ιοα Δυτικού ΝείΗου
«MOKfeiT- : m ιnw—morwiiwnfrv·. ■

κουνουπιών, τοσο σε γνωστές οσο 
και -πιθανά- σε νέες περιοχές.

Να σημειωθεί πάντως ότι, χαμη
λότερα επίπεδα κυκλοφορίας του 
ιού του Δυτικού Νείλου φέτος, από 
τα μέσα Μαΐου μέχρι σήμερα, όπως 
αυτά καταγράφονται σε ακμαία κου
νούπια και ζώα δείκτες, προκύπτουν 
από την πρώτη μεγάλη συγκέντρωση 
και ανάλυση δεδομένων στην Ελλάδα 
για το 2023, που πραγματοποιήθηκε 
από την εταιρεία «Οικοανά- 
πτυξη ΑΕ» ταυτόχρονα 
με τα έργα καταπο 
λέμησης κουνου
πιών σε διάφο
ρες περιοχές 
της χώρας. Σύμ
φωνα με ανακοί
νωση της εταιρεί- 
ας, «αναφορικά με 
την όχληση, οι πλη
θυσμοί των κουνου
πιών, παρ’ όλες τις βρο
χοπτώσεις του περασμένου δια
στήματος, κινούνται χωρίς εξάρσεις 
και υφέσεις και κοντά στο μέσο όρο 
της τελευταίας πενταετίας».

Παράλληλα, με αφορμή την ανη
συχία εμπειρογνωμόνων του ECDC 
και του Παγκόσμιου Οργανισμού 
Υγείας για την πιθανή έξαρση φαι
νομένων επιδημιολογικού κινδύ
νου μεταδιδόμενου από κουνούπια 
στην Ευρώπη για το φετινό καλο
καίρι, η εταιρεία αναφέρει ότι όσον 
αφορά τον ιό του Δυτικού Νείλου, το 
2022 αναφέρθηκαν 1133 ανθρώπι
να κρούσματα και 92 θάνατοι στην 
Ευρωπαϊκή Ένωση και αυτός ήταν 
ο υψηλότερος αριθμός κρουσμά
των μετά το έτος 2018. Επιπλέον, το 
2022 σημειώθηκαν 71 κρούσματα 
δάγκειου πυρετού, κυρίως στη Γαλ
λία, περίπου ο ίδιος αριθμός που

Ιικοανά- ........... σηςτωνί
ova ας).

Σε κάθε 
κρούσμα Ηοίμωξης 

αντιστοιχούν περίαου 
140 μοθυνθέντες από

είχε σημειωθεί καθ' όλο το διάστη
μα 201 0-2021 σε όλη την Ευρώπη.

Ο ΕΟΔΥ ωστόσο, είχε ήδη ενη
μερώσει (τον Μάιο 2023) τους επαγ- 
γελματίες υγείας πανελλαδικά για 
την ανάγκη εγρήγορσής τους για 
την πρώιμη διάγνωση περιστατι
κών. θεωρείται πιθανή και ανα
μενόμενη η διάγνωση περαιτέρω 
κρουσμάτων το ερχόμενο διάστη
μα (και ενόψει της ευαισθητοποίη- 

σης των επαγγελμαηών υγεί
ας). Στην Ευρωπαϊκή 

Ένωση και σε χώρες 
γειτονικές αυτής, 
κατά την περίο
δο 2023, έως 
πς 19/07/2023, 
έχουν καταγρά
φει -εκτός από τη 

χώρα μας- κρού
σματα λοίμωξης 

από τον ιό ΔΝ σε: Ιτα
λία και Ουγγαρία.

Η επιδημιολογική επιτήρη
ση της νόσου, η έγκαιρη εφαρμογή 
κατάλληλων ολοκληρωμένων προ
γραμμάτων καταπολέμησης κουνου
πιών και η λήψη μέτρων ατομικής 
προστασίας από τα κουνούπια απο
τελούν τα πλέον ενδεδειγμένα μέτρα 
για τον έλεγχο της νόσου. Στο πλαί
σιο αυτό, κρίνεται αναγκαία αφε
νός η εγρήγορση των επαγγελματι- 
ών της Υγείας, αφετέρου η προσο
χή των πολιτών σε περίπτωση εντο
πισμού νέου κρούσματος.

Καθώς η επιδημιολογία του ιού 
είναι σύνθετη, οι περιοχές κυκλο
φορίας του ιού και εμφάνισης κρου
σμάτων δεν μπορούν να προβλε- 
φθούν με ασφάλεια. Ως εκ τούτου, 
ο ΕΟΔΥ συνιστά να τηρούνται τα 
ατομικά μέτρα προστασίας από τα 
κουνούπια, σε όλη την επικράτεια,

καθ’ όλη την περίοδο κυκλοφορίας 
των κουνουπιών.

Συγκεκριμένα, συστήνει:
• Χρησιμοποιείτε εγκεκριμένα 

εντομοαπωθηπκά σώματος και περι
βάλλοντος (σύμφωνα με τις οδηγίες 
χρήσης), σήτες, κουνουπιέρες, κλι
ματιστικά/ ανεμιστήρες, κατάλληλα 
(μακριά) ρούχα.

• Μην αφήνετε στάσιμα νερά 
πουθενά (έτσι, συμβάλετε ουσιαστι
κά στον περιορισμό των εσηών ανα
παραγωγής των κουνουπιών στους 
ιδιωτικούς χώρους).

• Ειδικά τα άτομα μεγαλύτερης 
ηλικίας, άτομα με ανοσοκαταστο- 
λή και άτομα με χρόνια υποκείμενα 
νοσήματα πρέπει να τηρούν σχολα
στικά τα μέτρα προστασίας από κου
νούπια, καθώς κινδυνεύουν περισ
σότερο να αρρωστήσουν σοβαρά.

Οπως σε κάθε περίοδο μετάδο
σης, ο ΕΟΔΥ διενεργεί ενισχυμέ- 
νη επιδημιολογική επιτήρηση της 
νόσου, ενημερώνει τους επαγγελ- 
ματίες υγείας και δημόσιας υγείας, 
διερευνά άμεσα τα περιστατικά και 
ενημερώνει τις αρμόδιες εθνικές 
αρχές και τις αρχές τοπικής αυτοδι
οίκησης, με στόχο την έγκαιρη εφαρ
μογή στοχευμένων μέτρων απόκρι
σης και πρόληψης, σε τοπικό επίπε
δο. Για την περίοδο 2023, ο ΕΟΔΥ 
ενημέρωσε ήδη τους επαγγελματί- 
ες υγείας πανελλαδικά για την ανά
γκη εγρήγορσής τους για τη νόσο.

Περισσότερες πληροφορίες για 
τον ιό του Δυτικού Νείλου και τα 
μέτρα προστασίας από τα κουνού
πια μπορείτε να βρείτε στην ιστο
σελίδα του ΕΟΔΥ, όπου επίσης θα 
αναρτώνται - εφόσον παρουσια
στούν κρούσματα - εβδομαδιαίες 
εκθέσεις με τα τρέχοντα επιδημιο- 
λογικά δεδομένα.
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1  Συνάντηση Χρυσοχοιδη με τους διοικητές όλων των
νοσοκομείων της Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

123.91 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνάντηση Χρυσοχοιδη με τους 
διοικητές όλων των νοσοκομείων 
της Θεσσαλονίκης

Συνάντηση εργασίας με τους Διοζ- 
κητές όλων των Νοσοκομείων της 
Θεσσαλονίκης είχε ο Υπουργός Υγεί
ας, Μιχάλης Χρυσοχόίδης, στα γρα
φεία της 4ης Υγειονομικής Περιφέρει
ας Μακεδονίας και Θράκης, την οποία 
επισκέφθηκε χθες. Ο Υπουργός, συνο- 
δευόμενος από τους Υφυπουργούς 
Υγείας, Μάριο Θεμιστοκλέους καιΔη- 
μήτρη Βαρτζόπουλο, στη σύσκεψη με 
τους διοικητές της 3ης και 4ης ΥΠΕ,

συζήτησαν τα θέματα και τους στό
χους των νοσοκομείων της Θεσσαλο
νίκης. Στη συνέχεια, πραγματοποιήθη
κε σύσκεψη στο Πανεπιστημιακό Γε
νικό Νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ, με τη συμ
μετοχή της Διοίκησης, του Προέδρου 
της Ιατρικής Σχολής και Διευθυντών 
Πανεπιστημιακών Κλινικών, με θέμα 
τη δημιουργία δικτύου μονάδων αυξη
μένης φροντίδας για τα αγγειακά εγκε
φαλικά επεισόδια.
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1  Σε παραίτηση εξωθεί μεθοδικά η κυβέρνηση τους
παθολόγους

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

104.4 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΕΝΙΖΕΛΕΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ

Σε παραίτηση εξωθεί μεθοδικά 
η κυβέρνηση τους παθολόγους

Σε παραίτηση εξωθεί η κυβέρνηση τους παθολόγους των δύο κλινικών 
του Βενιζέλειου Νοσοκομείου, προκειμένου να φέρει εις πέρας το «νέο 
ΕΣΥ» της κατάργησης/συγχώνευσης νοσοκομείων, τμημάτων, κλινικών. 
Οι παθολόγοι της Α’ και Β’ Παθολογικής κλινικής προειδοποιούν με μα
ζική παραίτηση, ενώ προχώρησαν σε εξώδικα κατά της 7ης ΥΠΕ, καταγ
γέλλοντας μεταξύ άλλων:

«Η Παθολογική κλινική του Ρεθύμνου δεν διαθέτει σε ενεργό δράση 
κανέναν παθολόγο από τους οργανικά διορισμένους στην κλινική και λει
τουργεί καθημερινά με μετακινούμενους ιατρούς από άλλα νοσοκομεία 
της Περιφέρειας ή και εκτός αυτής. Είναι καταφανής η επικινδυνότητα 
τόσο για τους ασθενείς που δέχονται "ασυνεχή" ιατρική φροντίδα (από δι
αφορετικούς κάθε μέρα μετακινούμενους ιατρούς που δεν γνωρίζουν με 
ακρίβεια και βάθος τις ιατρικές λεπτομέρειες κάθε περίπτωσης ασθενούς 
που απευθύνεται στο ΓΝ Ρεθύμνου, και δη στη συγκεκριμένη κλινική) όσο 
και για τους εφημερεύοντες ιατρούς, οι οποίοι διακινδυνεύουν με αυξη
μένη πιθανότητα να διαπράξουν ιατρικό λάθος, καθότι δεν υπάρχει ένας 
σταθερός μόνιμος ιατρός να διαδραματίζει ρόλο συντονίζοντος ιατρού».
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1  2. Στην περίπτωση που με το πέρας των τεσσάρων
ωρών δεν 3. Η διαδικασία ανεύρεσης κλίνης και μετα ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

831.73 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΛΑΦΟΝ ΣΤΗΝ ...ΑΝΑΜΟΝΗ ΑΝΤΙ ΓΙΑ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ

Στα «τυφλά» η διακίνηση ασθενών
στις κλινικές και «μαστίγιο» στους γιατρούς
Ακόμη μια εγκληματική απόφαση που Θέτει σε κίνδυνο την υγεία του λαού

Π
αρουσιάζοντας και πάλι την επιδείνωση του προβλήμα
τος ως «λύση», η κυβέρνηση προχωρά σε ακόμα μια αντι
επιστημονική κι επικίνδυνη απόφαση. Συγκεκριμένα, η 
διορισμένη από την κυβέρνηση διοίκηση του ΠΑΓΝΗ α
ποφάσισε ότι για να μειωθούν οι ώρες αναμονής των ασθενών 
στα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) του νοσοκομεί

ου δεν χρειάζεται να γίνουν προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, 
αλλά όταν συμπληρώνονται 4 ώρες αναμονής, ακόμα κι αν εκ- 
κρεμούν εξετάσεις, διαγνώσεις κ.λπ., τα περιστατικά στα «τυ
φλά» θα πρέπει να μέταφέρονται σε κλινικές!

Πατώντας στην επικίνδυνη αθλιότητα που έχει διαμορφώ
σει η διαχρονική πολιτική της υποστελέχωσης και υποχρημα- 
τοδότησης, όπου στα ΤΕΠ του ΠΑΓΝΗ - σύμφωνα με τα στοι
χεία της διοίκησης - η αναμονή ξεπερνά τις 12 ώρες, τον Ιού- 
νη το 2,4% των ασθενών περίμενε πάνω από 10 ώρες και το 
23,1% πάνω από 6 ώρες, η διοίκηση εκβιάζει τους γιατρούς να 
τηρούν τα εξής χρονοδιαγράμματα:

«1. Η απόφαση για εισαγωγή σε κάποιο τμήμα ή μονάδα 
του Νοσοκομείου μας θα πρέπει να λαμβάνεται εντός τεσ
σάρων (4) ωρών από την άφιξη του ασθενούς.

2. Στην περίπτωση που με το πέρας των τεσσάρων ωρών δεν 
υπάρχει συμφωνία μεταξύ των ειδικοτήτων για το τμήμα εισαγω
γής, την απόφαση για το τμήμα που θα νοσηλευθεί ο ασθενής 
υποχρεούται να τη λαμβάνει ο υπεύθυνος επιμελητής του ΤΕΠ.

3. Η διαδικασία ανεύρεσης κλίνης και μεταφοράς του α
σθενούς σε αυτήν δεν θα πρέπει να υπερβαίνει τις δύο (2) 
ώρες από την ώρα απόφασης εισαγωγής.

4. Οι παραπάνω χρόνοι (ώρα άφιξης, ώρα απόφασης εισα
γωγής, ώρα εισαγωγής) πρέπει να αναγράφονται σαφώς στην 
κάρτα του ΤΕΠ που συνοδεύει τον ασθενή.

5. Στις περιπτώσεις που δεν τηρείται το παραπάνω χρονο
διάγραμμα, και με την ευθύνη του διευθυντή του ΤΕΠ, θα ε
νημερώνεται ο αναπληρωτής διοικητής για τους λόγους για 
τους οποίους δεν τηρήθηκε».

Πράξη περαιτέρω υποβάθμισης 
του δημόσιου νοσοκομείου

Για το θέμα παρεμβαίνουν με κοινή δήλωσή τους ο πρόε
δρος του Σωματείου Εργαζομένων ΠΑΓΝΗ, Δ. Βρύσαλης, και

ο Βασ. Κούδας, μέλος του ΔΣ Ιατρικού Συλλόγου Ηρακλείου 
και του ΔΣ της ΕΓΕΣΥΝΗ (Ενωση Γιατρών ΕΣΥ Ν. Ηρακλείου):

«Η διοίκηση του ΠΑΓΝΗ, σπεύδοντας να δείξει πως έχει κα
τανοήσει καλά τις προγραμματικές εξαγγελίες της κυβέρνη
σης, έλαβε μια άκρως αντιεπιστημονική και αυθαίρετη απόφα
ση που κοινοποίησε στον διευθυντή των ΤΕΠ και στον διευθυ
ντή της Ιατρικής Υπηρεσίας.

Ενώ το κίνητρο από πλευράς διοίκησης για την παραπάνω 
απόφαση είναι μάλλον σαφές, να φαίνεται δηλαδή ότι υπάρ
χει μείωση του χρόνου αναμονής στα ΤΕΠ, τα προβλήματα που 
δημιουργούνται δείχνουν με τον πιο παραστατικό τρόπο τη γύ
μνια του συστήματος Υγείας μας και την πρόθεση της κυβέρ
νησης όχι να τα βελτιώσει επί της ουσίας, αλλά όσο γίνεται να 
βελτιωθούν η "βιτρίνα" και τα αντίστοιχα στατιστικά.

Πρώτα απ’ όλα:
• Αποδεικνύεται περίτρανα η παντελής έλλειψη Πρωτοβάθμι
ας Φροντίδας Υγείας που αναγκάζει όλους αυτούς τους ασθε
νείς να συσσωρεύονται στα ΤΕΠ των νοσοκομείων για απλά γε
νικά προβλήματα, που θα μπορούσαν ν’ αντιμετωπισθούν σε έ

να πρωτοβάθμιο ιατρείο, αν βέβαια υπήρχε.
• Αποδεικνύεται για πολλοστή φορά ότι αξιοπρε
πής Υγεία χωρίς το ανάλογο σταθερό και μόνιμο 
προσωπικό δεν μπορεί να υπάρχει.

Μελετώντας κανείς τη συγκεκριμένη απόφαση, 
αν δεν γνωρίζει τις πραγματικές επιστημονικές πα
ραμέτρους και τις αντιξοότητες κάτω από τις οποί
ες εργάζονται οι υγειονομικοί στα ΤΕΠ, βγάζει λα
θεμένα το συμπέρασμα ότι για την καθυστέρηση 
ευθύνη φέρουν κυρίως οι γιατροί των διαφόρων ει
δικοτήτων που πιθανόν να εξετάσουν έναν ασθενή 
για να έχουν μια ασφαλή πρώτη γνώμη. Η απόφαση 
επίτηδες αποκρύπτει δύο σημαντικές παραμέτρους 
που αναφέρθηκαν και προηγουμένως. Οτι κανείς 
δεν μπορεί να ορίσει με διοικητική απόφαση τον 
μέγιστο χρόνο που θα απαιτηθεί ώστε από ιατρι
κής άποψης να έχουμε το καλύτερο και ασφαλέ
στερο αποτέλεσμα για τον κάθε ασθενή. Αυτή η 
κατάσταση πολλές φορές απαιτεί σύνθετη, πο- 
λυπαραγοντική και μη προβλέψιμη αντιμετώπιση 
και, δεύτερον, ότι η συσσώρευση τόσων ασθενών 

στα ΤΕΠ με αποτέλεσμα αυτά να "φρακάρουν" είναι πολυ- 
παραγοντικό φαινόμενο που οφείλεται στην ολοένα και με
γαλύτερη υποβάθμιση του ΕΣΥ συνολικά και δεν αντιμετω
πίζεται με "αποφασίζομεν και διατάσσομεν"».

Οι εργαζόμενοι στο ΠΑΓΝΗ απαιτούν:
• Ανάπτυξη της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας και λειτουργία 
των Κέντρων Υγείας υπαίθρου και αστικού τύπου σε 24ωρη βά
ση, ως βασικό μέτρο για να περιοριστεί η προσέλευση στο ΤΕΠ.
• Ενίσχυση του προσωπικού των δημόσιων νοσοκομείων με ά
μεση προκήρυξη όλων των κενών θέσεων του ιατρονοσηλευ- 
τικού προσωπικού. Αναβάθμιση ουσιαστική όχι μόνο του ΠΑ
ΓΝΗ αλλά όλων των δευτεροβάθμιων νοσοκομείων ώστε να α
ντιμετωπίζεται εκεί η μεγάλη πλειοψηφία των περιστατικών.
• Αποκλειστικά δημόσια δωρεάν Υγεία - Πρόνοια για όλους, 
με απρόσκοπτη πρόσβαση για όλους, πρόληψη και κοινωνική 
ιατρική φροντίδα τέτοια που θα εξασφαλίζει ότι ολοένα και λι- 
γότεροι συνάνθρωποί μας θα έχουν ανάγκη βοήθειας και επεί
γουσας αντιμετώπισης.

Τα ασθενοφόρα δεν είναι «ταξί με μπλε σειρήνα»
Επιβεβαιώνεται στην πράξη η παταγώδης αποτυχία
της κυβερνητικής απόφασης για «μεικτά πληρώματα» του ΕΚΑΒ

Τ
ο προσωπικό (του Στρατού) που ήρθε να στελεχώ
σει το ασθενοφόρο του ΚΥ Βάμου δεν έχει κα
νένα τυπικό και κυρίως ουσιαστικό προσόν για 
την παροχή Επείγουσας Προνοσοκομειακής Φροντί

δας, ούτε καν επαρκή γνώση και εμπειρία στην οδή
γηση ασθενοφόρου υπό πραγματικές συνθήκες. Η κί
νηση του ασθενοφόρου του ΚΥ Βάμου καθίσταται επι
σφαλής και επικίνδυνη τόσο για τους ασθενείς όσο και 
για το προσωπικό του ΚΥ Βάμου». Τη δραματική αυτή 
προειδοποίηση απευθύνουν με επιστολή τους οι υγειο
νομικοί του ΚΥ Βάμου Κρήτης, αναδεικνύοντας τα απο
τελέσματα της αντιεπιστημονικής ΠΝΠ της κυβέρνησης. 
Και σημειώνουν ότι «η τοποθέτηση ανειδίκευτου προ
σωπικού οδηγεί σε δραματική υποβάθμιση της παρεχό
μενης Προνοσοκομειακής Φροντίδας και καταστρατηγεί 
κάθε έννοια ισότιμης παροχής φροντίδας στους ασθε
νείς που θα έχουν την - προβλέψιμη - ατυχία να λάβουν 
φροντίδα από ακατάλληλα πληρώματα ασθενοφόρου.

Τα ασθενοφόρα δεν είναι "ταξί με μπλε σειρήνα", 
αλλά κινητές υγειονομικές μονάδες που η αποτελε- 
σματικότητά τους εξαρτάται απόλυτα από την υψηλή 
ειδίκευση, συνεχή εκπαίδευση και επιμόρφωση του 
προσωπικού τους».

Σήμερα, όπως υπογραμμίζουν, «επιβεβαιώσαμε και 
στην πράξη όσα ήδη είχαμε προβλέψει» και απαιτούν τη 
στελέχωση του ασθενοφόρου του ΚΥ Βάμου με προσω
πικό εκπαιδευμένο στην «Επείγουσα Προνοσοκομειακή 
Φροντίδα» και τήρηση Ενιαίων Πρωτόκολλων Κίνησης 
και Σύνθεσης Πληρώματος Ασθενοφόρου για όλα τα α
σθενοφόρα που επιχειρούν στον τομέα του ΕΚΑΒ και

εμπλέκονται στη διακομιδή επειγόντων περιστατικών.
Υπενθυμίζουμε ότι λίγες μέρες νωρίτερα και το υγειο

νομικό προσωπικό του ΚΥ Γυθείου είχε καταγγείλει με
ταξύ άλλων ότι «πραγματοποιούνται διακομιδές από α
γροτικούς ιατρούς και στρατιωτικό προσωπικό, που σε 
καμία περίπτωση δεν έχει λάβει την πρέπουσα εκπαί
δευση για την αντιμετώπιση κρίσιμων περιστατικών (π.χ. 
τροχαία, εμφράγματα, πνιγμοί)».

ΟΕΝΓΕ: Να καλυφθούν τα κενά 
με προσλήψεις πιστοποιημένων 
διασωστών και οδηγών

Για το ίδιο θέμα τοποθετείται και η Ομοσπονδία Ενώ
σεων Νοσοκομειακών Γιατρών, σημειώνοντας ότι οι κα
ταγγελίες που πληθαίνουν, δείχνουν στην πράξη την πα
ταγώδη αποτυχία της ρύθμισης περί «μεικτών πληρωμά
των» στα ασθενοφόρα.

«Η στελέχωση ασθενοφόρων με αναγκαστικές μετα
κινήσεις στρατιωτικών που δεν διαθέτουν την παραμι
κρή σχετική εμπειρία, ούτε έχουν σχετική εκπαίδευση, 
είναι επικίνδυνη για τους ασθενείς. Επίσης δυσχεραίνει 
το έργο γιατρών και νοσηλευτών των ΚΥ επιφορτώνο- 
ντάς τους με πρόσθετες ευθύνες που δεν τους αναλο
γούν», καταγγέλλει η ΟΕΝΓΕ και για μια ακόμα φορά α
παιτεί να σταματήσει αυτή η απαράδεκτη και επικίνδυνη 
προχειρότητα. Να καλυφθούν τα κενά με προσλήψεις πι
στοποιημένων διασωστών και οδηγών που θα έχουν εκ
παιδευτεί επαρκώς ως βοηθοί διασώστες.
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1  Οι φαρμακαποθήκες σηκώνουν το γάντι
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

426.61 cm² Κυκλοφορία: 1500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι φαρμακαποθήκες 
σηκώνουν το γάντι
Τα βάζουν τώρα με τον ΕΟΦ. 
Μαίνεται ο πόλεμος για τις ελ
λείψεις σκευασμάτων, απαραί
τητων για τους ασθενείς Μ8
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1  Οι φαρμακαποθήκες σηκώνουν το γάντι
Πηγή: ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ Σελ.: 1,18 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-08-2023

Οι φαρμακαποθήκες 
σήκωσαν το... γάντι!

Τα βάζουν τώρα με τον ΕΟΦ! 
Μαίνεται ο «πόλεμοε» 

για ns ελλείψειε 
σκευασμάτων, απαραίτητων 

για τουε ασθενείε
Ρεπορτάζ
Βασίλης Βενιξέλος

γών περιλαμβάνονται περισσότερα από 55 
προϊόντα για τα οποία έχουμε γραπτά ενη
μερώσει, τόσο εσάς όσο και την αρμόδια 
υπηρεσία του ΕΟΦ, ότι πλεονάζουν στα 
ράφια μας με κίνδυνο να λήξουν. Ποιον 
εξυπηρετεί η απαγόρευση εξαγωγής προϊ
όντων σε υπερεπάρκεια; Πώς κινδυνεύει 
η δημόσια υγεία αν εξαχθούν φάρμακα, τα 
οποία για να πουληθούν στην εσωτερική 
αγορά αναγκαζόμαστε να τα εκποιούμε με 
έκπτωση τής τάξης του 4%; Γνωρίζετε όη οι 
φαρμακοβιομηχανίες οφείλουν κατά νόμο 
α) να εφοδιάζουν την αγορά με ποσότητες 
ίσες με την τρέχουσα συνταγογράφηση προ
σαυξημένες κατά 25% και β) να διαθέτουν 
ελάχιστο απόθεμα 3 μηνών σε κάθε φαρμα- 
κευπκό σκεύασμα του οποίου είναι κάτοχοι 
άδειας κυκλοφορίας. Πότε και ποιος έλεγ
ξε αν τηρούνται αυτές οι δύο υποχρεώσεις; 
Ποια μέτρα πήρατε για όσους (όλους;) δεν

ης τηρούν στα 4 χρόνια της προεδρίας σας;
Γνωρίζετε ότι έχει εκδικαστεί στο ΣτΕ 

προσφυγή μας κατά προηγούμενης παρό
μοιας απόφασης του ΕΟΦ και η απόφαση 
του δικαστηρίου αναμένεται το τελευταίο 
τρίμηνο του 2023. Γιατί πριν το Ανώτατο 
Δικαστήριο κρίνει τη νομιμότητα των πρά- 
ξεών σας και ενώ σας έχουμε γραπτώς επι- 
σημάνει αυτή την εκκρεμότητα, βιαστήκατε 
να εκδώσετε μία νέα, περιφρονώντας de 
facto την όποια κρίση του Ανώτατου Δι
καστηρίου; Ήταν τέτοιος ο κίνδυνος για 
τη δημόσια υγεία, ή συνέτρεχαν άλλοι λό
γοι (π.χ. εκλογές για την ανάδειξη ηγεσίας 
συνδικαλισηκού φορέα);».

Και η επιστολή του ΠΣΦ συνεχίζει:
«Γνωρίζετε όη το 2012 η χώρα δέχτηκε 

κίτρινη κάρτα από την Ευρωπαϊκή Επιτρο
πή “για θέση εμποδίων στην ελεύθερη δι
ακίνηση φαρμακευπκών προϊόντων εντός 
της ΕΕ”. Γνωρίζετε επίσης όπ η προηγού
μενη απόφαση απαγόρευσης (11/22) είχε 
προκαλέσει επιστολή της επιτρόπου για θέ
ματα Υγείας, κ. Στέλλας Κυριακίδου, προς 
τον τότε υπουργό Υγείας Θανάση Πλεύρη. 
Έγραφε η επίτροπος όπ τα κράτη-μέλη 
“πρέπει να απέχουν από τη λήψη εθνικών 
μέτρων που θα μπορούσαν να επηρεάσουν 
την εσωτερική αγορά της ΕΕ” και “όποτε 
μας κοινοποιούνται τέτοια μέτρα, η Επιτρο
πή ζητά απ’ το εν λόγω κράτος-μέλος να τα 
ανακαλέσει”».

ven.ygeia@gmail.com

m
εν έχει τέλος ο «πόλεμος» που έχει 
ξεσπάσει πς τελευταίες μέρες, με 
μήλον της Έριδος πς παράλληλες 
εξαγωγές φαρμακευπκών σκευα
σμάτων. Το θέμα, που είχε απο- 

καλύψει η «ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ», αφο
ρούσε πς λίστες που διακινούνται στις 
φαρμακαποθήκες προκειμένου να εξα
σφαλιστεί η ποσότητα των υπό εξαγωγή 
φαρμάκων. Μετά το δημοσίευμα ακολού
θησε η παρέμβαση του υπουργού Υγείας, 
Μιχάλη Χρυσοχοΐδη, και της διοίκησης 
του Εθνικού Οργανισμού Φαρμάκων (με 
την οποία μπήκε «φρένο» σε 277 σκευά
σματα), αλλά και ανταλλαγή ανακοινώσε
ων ανάμεσα στους φαρμακαποθηκάριους 
και τους φαρμακοποιούς. Ο Πανελλήνιος 
Σύλλογος Φαρμακαποθηκάριων (ΠΣΦ) 
επανήλθε χθες με νέα ανοιχτή επιστολή 
του προς τον πρόεδρο του ΕΟΦ, Δημή- 
τρη Φιλίππου.

«Σπς αποφάσεις απαγόρευσης εξάγω-
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1  Σύσκεψη για τα νοσοκομεία
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 38 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

74.0 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ
Σύσκεψη για ία 

νοσοκομεία
Συνάντηση εργασίαε με tous 

διοικητέε όλων των νοσοκομείων τηε θεσ- 
σαλονίκηε, στα γραφεία τηε 4ns Υγειονομι- 
κήε Περιφέρεια3 Μακεδονίαε και θράκηε, 
πραγματοποίησε χθεε ο υπουργόε Υγείαε 
Μιχάληε Χρυσοχόίδηε. Ο υπουργόε, συνο- 
δευόμενοε από τουε υφυπουργούε Υγείαε 
κ.κ. Μάριο θεμιστοκλέουε και Δημήτρη Βαρ- 
τζόπουλο, στπ σύσκεψη με τουε διοικητέε τηε 
3ηε και τηε 4ηε ΥΠΕ συζήτησαν τα θέματα 
και τουε στόχουε των νοσοκομείων τηε θεσ- 
σαλονίκηε. Στη συνέχεια, πραγματοποιήθηκε 
σύσκεψη στο Πανεπιστημιακό Γενικό Νοσο
κομείο ΑΧΕΠΑ, με τη συμμετοχή τηε Διοίκη- 
σηε, του προέδρου τηε Ιατρικήε Σχολήε και 
διευθυντών Πανεπιστημιακών Κλινικών, με 
θέμα τη δημιουργία δικτύου μονάδων αυξη- 
μένηε φροντίδαε για τα αγγειακά εγκεφαλικά 
επεισόδια.



18;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Οι φαρμακαποθήκες προειδοποιούν και ζητούν
απαντήσεις

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-08-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

171.34 cm² Κυκλοφορία: 410

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι φαρμακαποθήκες προειδοποιούν και ζητούν απαντήσεις

55
φαρμακευτι
κά προϊόντα 
βρίσκονται 
στη λίστα 
απαγόρευσης, 
ωστόσο 
πλεονάζουν 
στα ράφια 
των αποθη
κών.

Της Ανθής Αγγελοπούλου
aagefopoulou@riaftemporiki.gr

ΤΟΝ ΚΙΝΔΥΝΟ κλεισίματος φαρμα
καποθηκών, με ό,π αυτό μπορεί 
να συνεπάγεται για τη δημόσια 
Υγεία, επισημαίνει σε ανοιχτή 
επιστολή προς τον πρόεδρο 
του ΕΟΦ, Δημήτρη Φιλίππου, ο 
Πανελλήνιος Σύλλογος Φαρμα- 
καποθηκαρίων με αφορμή τις 
συνεχείς απαγορεύσεις παράλ
ληλων εξαγωγών φαρμάκων. Οι 
χονδρέμποροι θέτουνκαίρια ερω
τήματα για τις ελλείψεις φαρμά
κων επισημαίνοντας αρχικώς, ότι 
οι νόμιμες εξαγωγές τους έχουν 
μειωθεί από 400 εκατ. ευρώ το 
2020 σε 200 εκατ. ευρώ (κατ’ εκτί
μηση) το 2022.

Για τον λόγο αυτό ρωτούν τον

κ. Φιλίππου γιατί σταμάτησε ο 
ΕΟΦ να δημοσιεύει τα στοιχεία 
των εξαγωγών και των πωλήσεων 
φαρμάκων στη συνολική αγορά, 
καθώς επίσης για το ποιος δεν 
θέλει να φανεί η απώλεια κατά 
το ΤΟΒΕ άνω των 400 εκατ. ευρώ 
στο ισοζύγιο τρεχουσών συναλ
λαγών τη ς χώρας.

Επιπλέον, επισημαίνουν ότι 
στη λίστα απαγόρευσης περι
λαμβάνονται περισσότερα από 
55 προϊόντα για τα οποία έχουν 
ενημερώσει τον ίδιο τον πρόεδρο 
αλλά και την αρμόδια υππ ρεσία 
του ΕΟΦ ότι πλεονάζουν στα ρά
φια τους με κίνδυνο να λήξουν και 
διερωτώνται ποιον εξυπηρετεί η 
απαγόρευση εξαγωγής προϊόντων 
που είναι σε υπερεπάρκεια και 
για να τα πουλήσουν αναγκάζο-

^ ν'1V·*1■ 1
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Οι φαρμακαποθήκες επισημαίνουν 
ότι αποτελούν τον βασικό πιστωτή 
της περίθαλψης.

νται να τα εκποιούν με έκπτωση 
4%. Επίσης, όπως λένε, 1 & 2 Αύ
γουστου ιδιωτικές και συνεται
ριστικές αποθήκες δήλωσαν τα 
αποθέματά τους σε όλα τα σκευ
άσματα που τους ζήτησε ο ΕΟΦ 
και ζητουν από τον κ. Φιλίππου 
να τους κοινοποιή σει τα συνολικά

αποθέματα ανά σκεύασμα, ώστε 
να διαπιστώσουν όλοι το μέγεθος 
του κίνδυνου για τη δημόσια υγεία 
που επικαλείται ο ΕΟΦ.

Επίσης, ζητουν να πρήξουν το 
ίδιο φαρμακοβιομηχανίες & φαρ
μακεία, καθώς, όπως αναφέρουν, 
οι φαρμακοβιομηχανίες οφείλουν 
βάσει νόμου να εφοδιάζουν την 
αγορά με ποσότητες ίσες με την 
τρέχουσα συνταγογράφηση προ
σαυξημένης κατά 25% και να δι
αθέτουν ελάχιστο απόθεμα 3 μη
νών σε κάθε σκεύασμα. Παρ’ όλα 
αυτά, είναι άγνωστο το αν τηρού
νται αυτές οι δυο υποχρεώσεις.

Υπενθυμίζουν δε στον πρόε
δρο του ΕΟΦ ότι το 2012 η Ελλά
δα δέχτηκε κίτρινη κάρτα από 
την Ευρωπαϊκή Επιτροπή «για 
θέση εμποδίων στην ελεύθερη

διακίνηση φαρμακευτικών προ
ϊόντων εντός της Ε.Ε.». Συνεπώς, 
για ποιο λόγο ο ΕΟΦ εμμένει σε 
τέτοια μέτρα με κίνδυνο να πληρώ
σει πρόστιμο η χώρα όταν, απλά, 
μπορεί να κάνει ελέγχους σε όλη 
την αλυσίδα και σωστή χρήση της 
η λ εκτρονική ς συνταγσγράφη σπ ς 
για τα σκευάσματα που μπορούν 
να αντικατασταθουν με γενόσημα.

Τέλος, οι φαρμακαποθήκες 
επισημαίνουν ότι αποτελούν τον 
βασικό πιστωτή της περίθαλψης 
αφού πληρώνονται από τους πε
λάτες τους σε 104 ημέρες, ενώ 
πληρώνουν τις φαρμακευτικές 
σε 47 ημέρες (ΜΟ ισολογισμού 
2021). Ωστόσο, κανείς δεν έχει 
αναλογιστεί τον κίνδυνο ενός ντό
μινο κλεισιμάτων επιχειρήσεων.

l.sm^itCKCK! 61
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	 Ιωακείμοβιτς για Ζέρβα: «Στην κάλπη του Οκτωβρίου λέμε ΝΑΙ στη Θεσσαλονίκη!»

	04/08/2023
	 Εσωτερικοί έλεγχοι στις δημόσιες δομές υγείαςΞεκινούν από Μακεδονία και Θράκη
	 Με εξώδικα καιά της 7ης Υ.ΠΕ. απαντούν στις... επιτάξεις οι Παθολόγοι του Βενιζελείου
	 "Πλαφόν" αναμονής οι 4 ώρες στα ΤΕΠ
	 «Καμπανάκι» ειδικών για τον ιό ιοα Δυτικού ΝείΗου
	 Συνάντηση Χρυσοχοιδη με τους διοικητές όλων των νοσοκομείων της Θεσσαλονίκης
	 Σε παραίτηση εξωθεί μεθοδικά η κυβέρνηση τους παθολόγους
	 2. Στην περίπτωση που με το πέρας των τεσσάρων ωρών δεν 3. Η διαδικασία ανεύρεσης κλίνης και μετα ...
	 Οι φαρμακαποθήκες σηκώνουν το γάντι
	 Σύσκεψη για τα νοσοκομεία
	 Οι φαρμακαποθήκες προειδοποιούν και ζητούν απαντήσεις


